
Protokół Nr 24/13
z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu

z dnia 25 marca 2013 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński

                                                                                          Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 830

                                                                                                                                                           Posiedzenie zakończyło się o godz. 1020

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis,  który  powitał  wszystkich 
obecnych na posiedzeniu.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą 
załącznik  do  protokołu  oraz  Wójt  Gminy Kazimierz  Szarżanowicz  oraz  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski. W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski.
Na podstawie listy obecności   Przewodniczący Komisji  stwierdził  quorum oświadczając,  że w 
posiedzeniu  Komisji  uczestniczy  pełny  jej  skład,  przy  którym  Komisja  może  obradować  i 
podejmować prawomocne stanowiska i opinie.
O terminie posiedzenia Komisji członkowie Komisji  zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały.

Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia , w brzmieniu jak niżej:

1.   Zatwierdzenie porządku obrad,
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji,
2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 29 marca 2013 roku
3. Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów komunalnych 

z terenu Gminy.
      Stanowisko komisji na sesję.
4. Sprawy różne
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 1 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad
Ad. 2 
Protokół Nr 23/13 z dnia 25 lutego 2013 roku Komisja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania.
Ad. 3
Przewodniczący  Komisji  Pan  Hubert  Lis  odczytał  projekty  uchwał  przygotowane  pod  obrady 
najbliższej  sesji,  komisja  je  przedyskutowała,  wysłuchała  uzasadnień  i  wyjaśnień,  a  następnie 
zaopiniowała jak niżej;
- projekt uchwały Nr XXVII/ 240/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcie umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy. 
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały nr XXVII/241/13 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXVII/242/13  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stargard Szczeciński w 
2013 roku.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXVII/243/13 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie
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Gminy środków stanowiących fundusz sołecki.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXVII/244/13  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXVII/245/13  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  wyboru  metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwał  Nr  XXVII/246/13 w sprawie  zmiany uchwały dotyczącej  wzoru  deklaracji  o 
wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli 
nieruchomości.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXVII/247/13 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2013 r.
Z uzasadnieniem do uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy i Skarbnik Gminy.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXVII/248/13 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowe. 
Z uzasadnieniem do uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy i Skarbnik Gminy.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Na prośbę Wójta Gminy Stargard Szczeciński wprowadzono do porządku obrad dodatkowy projekt 
uchwały.  Radni  obecni  na  Komisji  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  dodatkowej  uchwały  w 
brzmieniu jak niżej;
-projekt uchwały Nr XXVII/249/13 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Z  uzasadnieniem do uchwały radnych zapoznał  Wójt  Gminy,  na posiedzenie  Komisji  przybyli 
przedstawiciele  Wodociągów Zachodniopomorskich  –  Dyrektor  Pan  Zbigniew Iwan,  Pan Piotr 
Pilipczuk  oraz  Pan  Bartosz  Okoń.  Przedstawiciele  Wodociągów  poinformowali,  że  koszty 
eksploatacji  są  bardzo wysokie,  wodociągi  wymagają  remontu,  są  w złym stanie technicznym, 
jeżeli wziąć pod uwagę cenę remontów to podwyżka na wodę powinna być  dużo wyższa. Wójt 
Gminy przedstawił radnym dla porównania ceny wody i odprowadzania ścieków na terenie innych 
gmin powiatu stargardzkiego. Radna Grażyna Gajewska zapytała czy istnieje możliwość negocjacji 
ceny. Dyrektor Wodociągów poinformował, że w Gminie Stargard Szczeciński działa wszystko jak 
należy,  jednak Gmina korzysta z odprowadzenia ścieków do MPGK Stargard Szczeciński,  rury 
kanalizacyjne są  stare  i  zniszczone  mogą  przedostawać  się  tam wody gruntowe,  a  Wodociągi 
rozliczają się z MPGK na podstawie licznika i stąd są być może wysokie opłaty. Należy zatem, 
zadbać  o zniszczoną  infrastrukturę.  Wójt Gminy nie zgodził  się  z wypowiedzią  przedstawiciela 
Wodociągów  w  kwestii  zniszczonej  infrastruktury.  Pani  Sylwia  Więcek  poinformowała 
przedstawicieli Wodociągów, że w Koszewie jest odór kanalizacyjny w okolicy studzienek oraz w 
niektórych mieszkaniach. Wójt Gminy poprosił przedstawicieli  Wodociągów o dokonanie badań 
metodą tzw. zadymiania. Wójt Gminy przekonywał, że ścieki powinny być tańsze, wówczas więcej 
mieszkańców przyłączy się do kanalizacji. Dyrektor Wodociągów poinformował, że z podwyżki za 
wodę   przewidywany  jest  remont  sieci  kanalizacyjnej.  W  niektórych  miejscowościach  już 
rozpoczęły się prace remontowe. Wójt Gminy poinformował, że negocjacje w sprawie ustalenia 
stawki i zakresu remontów trwały kilka dni.
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad. 4
Wójt Gminy omówił informację nt. realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu 
odpadów komunalnych z terenu Gminy. W trakcie dyskusji radny Mateusz Jarosz zwrócił uwagę, że 
wiele osób nie jest przyłączonych do kanalizacji, zwrócił się do Wójta Gminy jak rozwiązać ten 
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problem, w odpowiedzi  Wójt  poinformował,   że należałoby być  może w przyszłości  kierować 
sprawy do organów ścigania. Kontynuując dalej rozmowę  radny Mateusz Jarosz zwrócił uwagę, że 
opłaty za pojemniki PET są bardzo drogie.
Komisja  przyjęła stanowisko w brzmieniu jak niżej :
Komisja po przeanalizowaniu informacji  w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów 
komunalnych z terenu Gminy, informację jednogłośnie przyjęła i pozytywnie zaopiniowała .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad. 5
Sprawy różne – w sprawach różnych głos zabrała Sekretarz Gminy Danuta Żygadło informując 
zebranych, że wpłynęło do Wójta Gminy pismo Pani Kuśnierz w sprawie złożenia przez Wójta 
projektu uchwały w sprawie posadowienia farm wiatrowych na terenie Gminy Stargard Szczeciński 
w odległości 2000m od zabudowań.  W tej sprawie głos zabrała radna Sylwia Więcek i powiedziała, 
jak  jedna osoba ma nakazywać  jakie  decyzje  ma podejmować  Rada Gminy lub  Wójt  Gminy. 
Podjęta uchwała ma obowiązywać na terenie całej Gminy, a może mieszkańcy innych miejscowości 
na to by się nie zgodzili. Komisja nie wyraziła zgody na przygotowanie projektu uchwały przez 
Wójta Gminy.
Sekretarz Gminy Danuta Żygadło przedstawiła radnym projekt nowego herbu Gminy, ponieważ 
poprzednie projekty nie uzyskały pozytywnej opinii Komisji Heraldycznej.  
Radny Hubert  Lis  zapytał  o  plac  zabaw w Grabowie.  Odpowiedzi  udzieliła  Sekretarz  Gminy 
informując, że w niedługim czasie zostanie ogłoszony nabór na wnioski o dofinansowanie z małych 
projektów m.in. placów zabaw i wówczas będziemy się starać o pieniądze na plac zabaw.
Ad. 6  
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Po zamknięciu obrad  członkowie Komisji zgodnie z uzgodnieniem na poprzedniej komisji udali się 
do miejscowości Trzebiatów, celem zapoznania się z problemami mieszkańców  dotyczącymi m.in. 
placu zabaw, hydroforni, świetlicy wiejskiej. 

Protokołowała:                                                        Przewodnicząca Komisji:
Jadwiga Michalska                                                    Hubert Lis
data sporządzenia:                                                     data podpisania:
25.03.2013  roku                                                        2013   ...................


